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Onderwerp Lichtplan centrum Klundert 

Geachte college, 

De fractie van Moerdijk Lokaal heeft de volgende technische vragen inzake 6.3 Lichtplan 
centrum Klundert. 

Als op eerdere schetstekeningen inzake vitale centra Klundert aangegeven (bijlage 1 
Uitwerking lichtplan Klundert) alsmede uit de inbreng van de werkgroep en 
belanghebbenden, blijkt dat in eerste instantie werd uitgegaan van klassieke LED-armaturen. 
In het raadsvoorstel wordt echter aangegeven dat hiervan wordt afgeweken en gekozen is 
voor een moderner vormgegeven type. 

1. Zijn de werkgroep en belanghebbenden hiervan op de hoogte gesteld? Zo ja, kunt u 
omschrijven wat hierop hun reactie was? 

2. In het raadsvoorstel wordt genoemd dat vanuit technische afwegingen het niet haalbaar 
is om klassieke LED armaturen te plaatsen. Kunt u nader toelichten wat met deze 
technische afwegingen wordt bedoeld? 

3. In het raadsvoorstel staat tevens dat klassieke LED-armaturen extra overlast zouden 
veroorzaken voor bewoners. Kunt u dit nader onderbouwen? 

Met vriendelijke groet, 
de griffie 
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